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Besluitenlijst vragen aan het college d.d. 29 november 2016 

Onderwerp Vragen raadsleden aan het college 

Portefeuillehouder Wethouder Janssen, wethouder van Grootheest en Burgemeester Penn- 

Te Strake 

Verloop proces / 

Vervolgtraject 

n.v.t. 

Aanwezig  10 bezoekers 

Fractiewoordvoerders Mevrouw Nuyts (LPM )en de heren Van Lune (PVDA),  Severijns (VVD) en 

Krabbendam (GL). 

Voorzitter Coen van der Gugten 

Secretaris M. Vinju 

Samenvatting en 

afspraken 

De fracties van de VVD en GroenLinks hebben vragen ingediend over de 

begraafplaats Tongerseweg, Tihange en de quotumregeling 

woningsplitsing. De volledige vragen zijn als bijlage bij de stadsronde 

opgenomen in het raadsinformatiesysteem. Samengevat is als volgt op 

de vragen geantwoord. 

Begraafplaats Tongerseweg: Wethouder Janssen geeft aan dat er 

positieve signalen zijn dat enkele marktpartijen serieuze interesse 

hebben om te investeren. Indien dit uiteindelijk niet zo blijkt te zijn is er 

sprake van een nieuwe situatie waarvan dan bekeken wordt hoe er mee 

moet worden omgegaan.  

 

Tihange: Burgemeester Penn- Te Strake antwoordt dat zij het artikel 

verontrustend vindt. Morgen zal er een gesprek plaatsvinden met baas 

van de onafhankelijke Nederlandse autoriteit op dit gebied (de ANVS) 

om van hem te horen hoe de ANVS tegen de situatie aankijkt. De 

minister heeft een brief over dit onderwerp aan de tweede kamer 

gestuurd. De burgemeester zal deze brief aan de raad doorsturen. De 

conceptdagvaarding is vandaag ontvangen en wordt op korte termijn 
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door de eigen juristen bekeken waarna zo snel mogelijk verdere 

afhandeling zal plaatsvinden. Ten aanzien van de communicatie van de 

Veiligheidsregio geeft de burgemeester aan dat er actief aan wordt 

gewerkt op korte termijn hier verbetering in aan te brengen. 

 

Woningsplitsing: Wethouder van Grootheest legt uit dat er sprake is van 

een fout in de berekeningssystematiek bij de inventarisatie van de RO 

groep. In een aantal gevallen zijn kamers met een eigen huisnummer als 

losse panden geteld. Het is nu belangrijk om eerst alle informatie op 

tafel te krijgen en dan te kijken hoe nu verder.  De raad en de buurten 

zullen actief worden geïnformeerd. Op de vraag van heer van Lune of dit 

gevolgen heeft voor het Facet bestemmingsplan geeft de wethouder als 

antwoord dat dit niet het geval is. 

Toezeggingen  

 

 


